
First four characters of your HKID or passport (including the letter)
香港身份證或護照號碼首四個字符（包括字母）



Personalised Pet Photo Membership Card 個人化「寵物照會員卡」 
At an additional charge of $80/$100 per card, you can personalise your membership card with your beloved pet photo printed on it. 
每張只需另加^$80/$100，便可以將心愛的毛孩日日帶在身邊! 

^Life members and life family members can order the “Pet Photo Membership Card” at a discounted price of $80 per card.  

^永久個人會員及永久家庭會員可以每張$80 優惠價訂製「寵物照會員卡」。 
Please provide your full name in English as it appears in your HKID card or passport and email a jpeg photo of your pet with minimum resolution of 
300dpi to membership@spca.org.hk.  
請把您寵物照片以像素最少 300dpi 的 jpeg 檔案連同您的香港身份證或護照上英文全名電郵至 membership@spca.org.hk。 

☐ HK 港幣$ 100 X_________       ☐ HK 港幣$ 80 X ___________ 

 

Donation 額外捐款 
I’d like to make a donation to support the SPCA to help animals in need.  我願意捐助以支持愛護動物協會援救有需要的動物。 
HK 港幣$ __________________ 

 

Limited Edition Hello Kitty X SPCA Membership Card限量版 Hello Kitty X愛護動物協會會員卡 
For an additional charge of $100 per card, you will not only enjoy all the benefits of the standard SPCA membership but also receive the exclusive limited 

edition Hello Kitty X SPCA membership card. 
每張只需另加$100，您不僅享有基本愛協會員的所有福利，還可擁有限量版 Hello Kitty X 愛護動物協會會員卡。 
 
*Please note: This option is exclusively available to members who opt for a 1-year new join or renew individual annual membership and cannot be applied 

with the photo card option. 

*請注意：此選項僅適用於選擇 1年期新入會或續訂個人年度會籍的會員，並不適用於照片卡選項。 

 

Limited quantities available, so act fast to secure yours!  

數量有限，請盡快申請！ 
 
☐ HK 港幣$ 100 

 

Declaration 聲明 
1. I/ We declare that the information given in this form is true and complete. 
本人/我們確認就有關本表格提供之資料均屬真實和完整。 
2. I/ We have read and understood the contents of the Personal Information Collection Statement of the SPCA in relation to the Personal Data (Privacy) 
Ordinance (https://www.spca.org.hk/en/privacy-policy) and hereby consent to the SPCA’s obtaining, handling, use, disclosure and transfer of my personal 
data for the purposes and in the manner as set out therein. 
本人/我們已閱讀及理解愛護動物協會有關<< 個人資料(私隱)條例>>(https://www.spca.org.hk/ch/privacy-policy) 的收集個人資料聲明之內容, 並謹

此同意愛護動物協會可根據其所述的用途及方式取得、處理、使用、披露及/或轉移 本人的個人資料。 
3. I have read, understood and accepted the terms and conditions (www.bit.ly/3Gnl9zI) as regards to the membership applied for. I hereby apply to become 
a member of The Society for the Prevention of Cruelty to Animals. 
本人/我們已閱讀、明白及同意遵守愛護動物協會會籍的守則及條款 (www.bit.ly/3WR8dYk)，並申請成為協會會員。 

Direct Marketing 直接促銷 
☐ I would like to receive direct marketing communications from the SPCA (including promotions and event updates, etc.)  
本人願意收取愛護動物協會的直接促銷通訊(如: 最新推廣優惠及活動等) 。 

*Signature 簽名:                                                                                                         *Date 日期: 

For Office Use:  
 

Enquiries 查詢: Tel 電話: (852) 2232 5548 Fax 傳真: (852) 2511 5590 Email 電郵: membership@spca.org.hk Website 網址: www.spca.org.hk 
Address 地址: 香港愛護動物協會「會員部」香港灣仔運盛街五 SPCA (HK) Membership Department, 5 Wan Shing Street, Wanchai, Hong Kong 
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